



國立政治大學交換生校內宿舍簡介

On-campus Dormitory Information for Incoming Exchange Students

Updated 20220804

➤ 大部分交換生會分配在山上校內宿舍區。學士班在自強5舍及自強9舍，碩博班在自強10舍。本校宿舍**全面禁煙**且宿舍內**禁止烹調食物**。

Most of the exchange students will be allocated to uphill dormitories. Undergraduate students will stay in ZihCiang Dormitory 5 (for male) and ZihCiang Dormitory 9 (for female), and postgraduate students (both male and female) will stay in ZihCiang Dormitory 10. **All rooms are Non-Smoking and cooking is prohibited in all NCCU dormitories.**

➤ 新生住宿區皆位於山上校區，但搭乘校車至山下校區只需5分鐘。

It takes 5 minutes by University bus from uphill dormitories to downhill campus.

➤ 國合處僅替新生申請學校宿舍;住宿組負責處理住宿安排事宜。

Office of International Cooperation will help new students apply for on-campus dormitory while Student Housing Office will be responsible for making dorm room arrangement.

房間設施 Room Amenities

房間內配置基本家具（床、附抽屜書桌、書櫃、衣櫥、冷氣、電扇等），床單、床墊、被子需自備。All rooms are furnished with bed frame, reading desk with drawers, bookshelf, wardrobe, air conditioner, ceiling fan and cable Internet. Please note that mattress, sheets, pillows and duvet sets are **NOT** included.

公用設施 Public Facility

電視交誼廳、洗衣設備、衛浴間、服務台、免費租書...

TV room, laundry facilities, shared bathroom, service counter, book rental...

搬入時間 Check-in time

請配合於早上 8:00 後至下午 10:00 前搬入。

Please check in between 8 a.m. to 10 p.m.

****宿舍費用 Dormitory Fees****

所有金額以新台幣計算，費用以一學期計，且水電費已包含在內(冷氣費除外)。宿舍費用及保證金將合併於學生註冊繳費單內，並須於學期初繳納。

The rates are in NTD (New Taiwan Dollar) and are per semester per student. Water and electricity bills are included, except a pre-paid card (at student's expense) is needed to use the air-conditioner. All dorm fees are included in student's registration bill and student will need to pay all fees before the prescribed deadline in the beginning of each semester.

大學部新生 New Undergraduate students	男生 Male	女生 Female
	四人房 4-person room (shared bathroom) \$10,557	四人房 4-person room (shared bathroom) \$10,557
研究所新生 New Graduate Students	男生 Male	女生 Female
碩士班 Master's	雙人套房 Double Room \$22,150	雙人套房 Double Room \$22,150
博士班 Ph.D.	單人套房 Single Suite \$33,150	單人套房 Single Suite \$33,150

此表為本校 111 學年度第 1 學期預訂宿費標準。實際費用以公告為準。

The fees shown in the above table are estimates for Fall 2022 and are subject to change. For the update, please refer to the website of the Housing Service Section at <https://bit.ly/2YHrKMC>

※ 附加費用 Additional Fees:

(1)冷暖氣儲值卡 Pre-paid card for the air-conditioner in the dorm room.

(2)保證金 Deposit: NT\$ 1,000 (refundable)

※ 學期住宿費包含寒假住宿費，暑假住宿費依學期住宿費二分之一數額另行繳納。

The dorm fees listed above cover the winter vacation period. For the summer vacation, residents will pay half (50%) of the semester dorm price.

宿舍照片 Dormitory Photos

女生大學部 4 人房-自強 9 舍 (衛浴為全層共用)
Female Undergrad 4-person room: ZihCiang Dorm 9 (shared bath)



更多照片 More photos at http://www.osa.nccu.edu.tw/gallery2/main.php?g2_itemId=124500

男生大學部 4 人房-自強 5 舍 (衛浴為全層共用)
Male Undergrad 4-person room: ZihCiang Dorm 5 (shared bath)



更多照片 More photos http://www.osa.nccu.edu.tw/gallery2/main.php?g2_itemId=124498

研究所碩/博士班雙/單人套房(附衛浴)-自強 10 舍

Graduate Student Dorm- ZihCiang Dorm 10

Master's student: double suite (with bath) / Ph.D. student: single suite (with bath)

單人房 3D 模擬參考圖



Single Suite



雙人房 3D 模擬參考圖



Double Suite



更多照片 More photos at http://www.osa.nccu.edu.tw/gallery2/main.php?g2_itemId=133792